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YLA 24.01.2018 § 3 Valtuuston hyväksymässä vuoden 2018 talousarviossa on erit te le-
mät tö miin pieniin rakennusten peruskorjauskohteisiin ja kun nos tuk-
siin varattu 800 000 euroa. Määrärahan käytöstä päättää yh dys kun-
ta lau ta kun ta.

 Rakennusten peruskorjausten käyttösuunnitelmaan vuodelle 2018
esi te tään seuraavia kohteita:

Heikanrinteen asumispalvelu-
keskus

Kosteusvauriokorjausten jatkaminen

Varikko Portti- ja aitatyön loppuun saat ta mi-
nen
Vanhan navetan ulko-ovien uu si mi-
nen

Vesihelmi Jumppasalien alakatot ja valaistus
töi den loppuun saattaminen

Kehräämö Sprinklerkeskuksen suunnittelu ja uu-
si mi nen
Piippuaukion piipun tiilikorjaukset
Kehräämörakennuksen tiilikorjausten
jat ka mi nen

Keskuskoulu Pihavarusteiden uusimistyön lop-
puun saat ta mi nen

Vieremän koulu Kameravalvontajärjestelmän ra ken ta-
mi nen

Talsoilan koulu Sisäilmakorjausten jatkaminen
Aktiivi Metallihallin vanhan oven kor vaa mi-

nen nosto-ovella
Augustinan päiväkoti Aitatyön loppuun saattaminen

Paloilmoituslaitteiston ja tur va va lo jär-
jes tel män uusiminen
Julkisivujen korjaukset ja maalaukset
Piha-alueiden uudistaminen

Urheilukenttä Kuuluttamorakennuksen kun nos tus-
työn loppuun saattaminen

Paloasema Julkisivukorjaukset
Ambulanssitallin lattiakorjaukset

Opiston sauna Portin uusiminen
Puulieden uusiminen
Päärakennuksen salin lattian
kunnostus

Pihakoivun päiväkoti Saunan rakentaminen



Matkun paloasema Syöttökaaplin korjaaminen

 Kiinteistöpäällikkö esittelee kohteita kokouksessa.
 (JPe)

Tekninen johtaja: Yhdyskuntalautakunta

 hyväksyy tilapalvelun ra ken nus ten peruskorjausinvestointien yllä ole-
van käyttösuunnitelman vuo del le 2018 ja

 oikeuttaa kiinteistöpäällikön tekemään tarvittavat han kin ta pää tök set
ja allekirjoittamaan töiden edellyttämät urak ka so pi muk set sekä päät-
tä mään mahdollisista lisätöistä. Hankinnat teh dään mää rä ra ho jen
puitteissa.

Käsittely: Kiinteistöpäällikkö Jukka Perälä selosti asiaa kokouksessa
ja poistui ennen päätöksentekoa.

Päätös: Yhdyskuntalautakunta hyväksyi ehdotuksen.


